

# THE GOOD FACE PROJECT INC.

*Visit us at* stand 310

Category: AI Software



Notre mission est d'établir la transparence des ingrédients cosmétiques comme norme dans l'industrie de la beauté. Grâce à notre logiciel IA, répondant à la demande de produits plus sûrs et efficaces, les entreprises peuvent aborder le « clean » avec confiance. Notre base de données INCI, la plus vaste au monde, intègre recherche scientifique, réglementations mondiales et durabilité en temps réel. Ainsi, les équipes restent en avance sur les changements du marché et leurs implications. Notre objectif : aider les formulateurs à économiser temps et ressources lors des cycles de développement, afin qu'ils se concentrent sur l'innovation des formules.



Good Face's mission is to make cosmetic ingredient transparency a beauty industry standard. Catering to consumer demand for safer and more effective products, our AI and data powered software empowers product developers and R&D teams to approach "clean" with confidence. We've built the world's largest INCI level database which encompasses up-to-date scientific research, as well as worldwide regulatory and sustainability parameters, so teams are always ahead of new chemical information and their implications. Our goal is to assist formulators in saving time and resources during PD cycles, so they can focus on innovation and creating the next winning products.



Adresse: 5051 Shoreham Place San Diego 92122 California United States of America

+33 6 37 12 40 02

[sara@thegoodfaceproject.com](mailto:sara@thegoodfaceproject.com)